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Protokół Nr XI/25 z sesji Rady Gminy Nowa Ruda, 

która odbyła się dnia 30 stycznia 2025 roku 

w siedzibie Rady Gminy Nowa Ruda 

Sesji Przewodniczyła Bożena Sołek-Muzyka – Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda. 

Godzina rozpoczęcia – 10:07 

Godzina zakończenia – 11:41 

Ad.I Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka powitała radnych i przybyłych 

na sesję gości. Po powitaniu otworzyła obrady XI sesji Rady Gminy Nowa Ruda, oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 (do protokołu sesji) w sesji uczestniczy 14 radnych                           

– co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Nieobecni: radny 

Michał Groń. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bidziński 

2. Paweł Gargol 

3. Michał Groń 

4. Ryszard Grześkowiak 

5. Marcin Jaliński 

6. Katarzyna Majchrzak 

7. Agnieszka Ożóg 

8. Tomasz Pietrzyk 

9. Jacek Podgórski 

10. Urszula Poźniak 

11. Kamil Sawicki 

12. Bartosz Słoninka 

13. Bożena Sołek-Muzyka 

14. Joanna Sypień 

15. Stanisław Wasłowicz 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

a) Adrianna Mierzejewska – Wójt Gminy Nowa Ruda, 
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b) Anna Zawiślak – Zastępca Wójta Gminy Nowa Ruda, 

c) Maria Wojcińska – Sekretarz Gminy Nowa Ruda, 

d) Urszula Brzóska - Skarbnik Gminy Nowa Ruda, 

e) Danuta Radzik-Dyl –   Zastępca Kierownika Referatu Oświaty i Spraw Społecznych, 

f) Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych, 

g) Agnieszka Polak – Kierownik Referatu Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich i 

Zarządzania Kryzysowego, 

h) Gabriela Koleśnik – Kierownik Referatu Rachunkowości Budżetowej i Dochodów, 

i) Jan Kalfas – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska, 

j) Dawid Fecko – Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa, 

k) Dawid Gruda – Kierownik Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji, 

l) Renata Krazińska – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji, 

m) Agnieszka Sikora – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej 

Rudzie, 

n) Edyta Jaworska – przedstawiciel biura urbanistycznego, 

o) Marek Wiland -  przedstawiciel biura urbanistycznego, lista obecności gości stanowi 

załacznik nr 2 do protokołu.  

Ad. I.1. Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad. 

Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 r.  

II. Sprawozdanie Wójta Gminy Nowa Ruda z pracy Urzędu Gminy Nowa Ruda w okresie między 

sesjami.  

III. Podejmowanie uchwał: 

1. w sprawie zmiany Uchwały Nr 68/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 roku w 

sprawie budżetu Gminy Nowa Ruda na rok 2025 , 

2. w sprawie zmiany Uchwały 69/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda, 

3. zmieniająca uchwałę w sprawie pokrycia kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
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dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2025 roku, 

4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego, 

5. w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025, 

6. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Nowa Ruda na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

IV. Pisemne interpelacje, zapytania. 

V. Wolne wnioski i sprawy różne,  

VI. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

VII. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie do 

pkt III, jako pkt 7 projektu uchwały pod nazwą „w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego dla działki 318/8 w obrębie Ludwikowice nie narusza studium”, 

jako pkt 8  projektu uchwały pod nazwą „w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki 318/8 w obrębie Ludwikowice” wraz z autopoprawką 

– poprawiona nazwa załącznika nr 2 o brzmieniu „rozstrzygnięcie o sposobie realizacji, zapisanych w 

planie miejscowym, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych 

gminy oraz zasadach ich finansowania, zgodnie z przepisami o finansach publicznych” oraz jako pkt 

9 projektu uchwały pod nazwą „w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z Hali Sportowej 

położonej w Ludwikowicach Kłodzkich przy ulicy Wiejskiej 1” 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę porządku obrad i wprowadzenie autopoprawki.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 
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Michał Groń  

 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad.  

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad   

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń  

Ad. I.2 Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z IX sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r., jednocześnie informując, że do biura 

Rady Gminy Nowa Ruda nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń  

Ad. I.3 Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z X sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 r. jednocześnie informując, że do biura Rady 

Gminy Nowa Ruda nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski.  
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń  

Ad. II Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska przedstawiła sprawozdanie z pracy Urzędu 

Gminy Nowa Ruda w okresie między sesjami, które stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Radny Tomasz Pietrzyk powiedział, że w jednym z punktów sprawozdania jest informacja o 

przygotowaniu odpowiedzi na interpelację w sprawie odbioru odpadów tekstylnych oraz zużytej 

odzieży na terenie Gminy Nowa Ruda – radny jest autorem wymienionej interpelacji, wynika ona z 

nowych przepisów prawnych i teraz nasuwa się pytanie – bo w odpowiedzi na interpelację padła 

odpowiedź, że nie będą przygotowane żadne inne wdrożenia ponad te, które są wymagane w tych 

najnowszych przepisach, natomiast są one bardzo mocno uderzające w zwykłych mieszkańców i 

teraz pojawia się pytanie czy referat odpowiedzialny za tą kwestię będzie mógł przygotować Radzie 

Gminy informację jakie środki finansowe musiałyby być przeznaczone w sprawie ułatwień 

mieszkańcom w odbiorze tych odpadów tekstylnych i zużytej odzieży np. poprzez montaż 

dodatkowych pojemników w niektórych częściach gminy bądź cykliczny, doraźny odbiór przez firmę, 

która odbiera odpady. Czy można prosić o przygotowanie takich informacji dla radnych? Jeżeli nie 

wspomożemy mieszkańców w tym przepisie to nie będziemy w stanie ich egzekwować. 

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że aby opracować taki kosztorys 

należy poprosić Państwa radnych o to, aby przedstawili ile chcą takich punktów lub pojemników na 

terenie miejscowości, w jakim miejscu miałyby być usadowione – wtedy dopiero można dokonać 

jakiegokolwiek szacowania kosztów. A na dzień dzisiejszy, jeżeli chodzi o mieszkańców Bożkowa to 

Wójt oficjalnie ogłasza, że chętnie odbierze zużytą odzież i tekstylia, aby odwieźć do PSZOK.  

Zastępca Wójta Gminy Nowa Ruda Anna Zawiślak uzupełniając dodała, że firma Alba przestawi 

stosowną kalkulację, jeżeli chodzi o odbiór tych odpadów. Jest to coś nowego i nie tylko Gmina Nowa 

Ruda zmaga się z tym problemem, więc dobrze jest uzbroić się w cierpliwość, tak żeby nie realizować 
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jakiś pochopnych postanowień, które później będą kłopotliwe, jak np. dzwony, których wcześniej 

należało się pozbyć, bo stanowiły podstawę do tego, żeby powstawały wysypiska śmieci. Wiemy, jak 

wyglądają pojemniki np. PCK, które lokalizują swoje pojemniki na terenie gminy – jest to duży 

problem, bo faktycznie miejsca te stanowią głównie wysypiska śmieci, niekontrolowane ich 

porzucanie. Dlatego też należy wypracować rozwiązanie, które będzie dogodne dla wszystkich, 

zarówno dla mieszkańców, jak i dla gminy, mając jednocześnie na uwadze uchwałę, która wcześniej 

radni przegłosowali, czyli dopłatę do systemu gospodarowania odpadami, czyli te 1,5 mln. Trzeba się 

zastanowić nad tym, ile to będzie kosztowało, o ile zwiększy się dopłata z budżetu gminy na ten cel.  

Więcej pytań nie było. Więcej uwag nie zgłaszano.  

Ad. III.1.  Skarbnik Gminy Urszula Brzóska poinformowała, że  zmiany w budżecie przedstawione w 

projekcie uchwały mają w dużej mierze charakter porządkujący. W ramach przychodów dokonano 

rozliczenia i uporządkowania kwot, które wprost wynikają z końcowej realizacji budżetu w 2024 roku 

i dotyczą nierozliczonych środków unijnych z 2024 r. Wprowadzono do budżetu środki na 

finansowanie objęcia udziału w SIM Sudety, środki na wypłatę dodatków motywacyjnych 

finansowanych z rządowego programu dofinansowania wynagrodzeń. Wprowadzono również 

dodatkowe środki pozyskane w ramach programu Czyste Powietrze dla najbardziej aktywnych gmin. 

Zgodnie z dyspozycją Ministra Finansów dokonano korekty klasyfikacji subwencji środków na 

uzupełnienie dochodów gmin oraz uporządkowano zadania realizowane w ramach środków 

Rządowego Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład oraz w ramach Partnerstwa Noworudzko-

Radkowskiego. Zadania te znajdowały się już w katalogu zadań na 2025 rok, a korekta dotyczy 

przesunięcia kwot pomiędzy latami. Wszystkie zmiany zostały wypunktowane w uzasadnieniu do 

uchwały, były też przedmiotem dyskusji podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Finansów Kamil Sawicki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 74/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 68/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 roku w sprawie budżetu Gminy Nowa 

Ruda na rok 2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń  

Ad. III. 2 Skarbnik Gminy Urszula Brzóska oznajmiła, że  zmiany w zakresie wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2034 zostały wyszczególnione w uzasadnieniu do projektu uchwały, to 

przede wszystkim skutek zmian dokonywanych w budżecie. Dokonuje się korekty załącznika nr 1 dla 

roku 2025 oraz wykazu przedsięwzięć w zakresie wyodrębnienia kosztów pośrednich zadań 

finansowanych z udziałem środków unijnych w nowej perspektywie finansowania. Koryguje się 

źródła przychodów z uwagi na wprowadzenie do budżetu środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 

ustawy o finansach publicznych, czyli dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem środków unijnych przekazanych, ale nie wykorzystanych w 100% w 2024 

roku. Wszystkie zmiany zostały wypunktowane w uzasadnieniu do uchwały, były też przedmiotem 

dyskusji podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kamil Sawicki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 75/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie zmiany uchwały 

Nr 69/X/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowa Ruda 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 
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NIEOBECNI (1) 

Michał Groń  

Ad. III.3 Skarbnik Gminy Urszula Brzóska poinformowała, że zawarty w uchwale nr 70/X/24 z dnia 

30 grudnia 2024 r. zapis odnoszący się do dnia wejścia w życie i ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Dolnośląskiego wskazuje, że jest to akt prawa miejscowego. Natomiast uchwała w 

sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi nie stanowi aktu 

prawa miejscowego,  a przepisy nie stanowią obowiązku jej publikowania. W związku z powyższym 

dokonuje się zmiany daty wejścia w życie uchwały, zgodnie z jej charakterem.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Finansów Kamil Sawicki poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 76/XI/225 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. zmieniająca uchwałę w 

sprawie  pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2025 roku, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń 

Ad. III.4 Zastępca Kierownika Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Danuta Radzik-Dyl wyjaśniła, 

że zgodnie z art. 74 ustawy o samorządzie gminnym – Gminy mogą zawierać porozumienia 

międzygminne w sprawie powierzenia jednej z nich określonych zadań publicznych, do których 

zaliczany jest m.in. lokalny transport zbiorowy. Gmina wykonująca zadania publiczne objęte 

porozumieniem, jako organizator przejmuje prawa i obowiązki pozostałych gmin w związane z 
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planowaniem, organizowaniem i zarządzaniem publicznym transportem zbiorowym. W art. 4 ust. 1 

pkt. 3 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zdefiniowano gminne przewozy 

pasażerskie jako przewóz osób w ramach publicznego transportu zbiorowego wykonywany w 

granicach administracyjnych jednej gminy lub gmin sąsiadujących. W celu zapewnienia mieszkańcom 

dostępu do publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Nowa Ruda i Miasta Nowa Ruda  

oraz mając na uwadze wspólne korzyści społeczne i gospodarcze pomiędzy Gminami, zasadne jest 

wyrażenie zgody przez Radę Gminy Nowa Ruda na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą 

Miastem Nowa Ruda  w przedstawionym w uchwale zakresie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisław Wasłowicz poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 77/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń 

Ad.III.5 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowej Rudzie Agnieszka Sikora 

poinformowała, że program „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 ma na celu zapewnienie usługi 

wsparcia na rzecz seniorów w wieku 65 lat i więcej przez świadczenie usług wynikających z 

rozeznanych potrzeb na terenie gminy, wpisujących się we wskazane w Programie obszary oraz 

poprawia poczucie bezpieczeństwa i możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu 

zamieszkania osób starszych poprzez dostęp do tzw. „opieki na odległość”. W ramach Programu 

gmina będzie korzystała z: Modułu II – świadczenie usługi tzw. „opieki na odległość” przy użyciu 

„opasek bezpieczeństwa”. Program realizowany był z powodzeniem przez okres ostatnich dwóch lat 

i dofinansowany będzie w wysokości 80%, jako dotacja celowa z budżetu państwa na 
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dofinansowanie zadań własnych z zakresu pomocy społecznej. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Bartosz 

Słoninka poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 78/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie uchwalenia 

programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń 

Ad.III.6 Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Geodezji Renata Krazińska oznajmiła, 

że niniejszy projekt dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie z wnioskodawcą na czas oznaczony dłuższy 

niż 3 lata – tj. do dnia 31.03.2031 r.,  w drodze bezprzetargowej umowy dzierżawy dotyczącej 

niezabudowanej części działki nr 76/6 o powierzchni 258,00 m2, położonej we wsi Dzikowiec na cele 

związane z prowadzoną działalnością gospodarczą wnioskodawcy. Gmina Nowa Ruda wydzierżawia 

wnioskodawcy na okres od 01 kwietnia 2021 r. do 31 marca 2031 r. pozostałą część działki 76/6 o 

powierzchni 500,00 m2 na realizację zamierzenia inwestycyjnego, polegającego na rozbudowie Stacji 

Uzdatniania Wody w Dzikowcu Podlesiu o dodatkowy stopień pompujący. Zawarcie umowy 

dzierżawy na dodatkową powierzchnię zapewni wnioskodawcy tytuł prawny do korzystania z całej 

powierzchni działki numer 76/6, dzięki czemu możliwe będzie wykonanie ogrodzenia terenu w 

strefie ochrony ujęcia wody. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisław Wasłowicz poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
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Uchwała Nr 79/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie  wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Nowa 

Ruda na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń 

Ad. III.7 Przedstawiciel biura urbanistycznego Edyta Jaworska poinformowała, że jest to projekt 

uchwały powiązany z kolejnym projektem. Ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

nakazuje stwierdzenie takiej zgodności planu miejscowego z ustaleniami studium, co jest 

stwierdzane w różny sposób. Dla prawidłowości sprawy uważa się, że jest to stwierdzenie przez Radę 

Gminy i powinno być to czynione uchwałą, dlatego też powstał ten projekt uchwały. Jeśli chodzi o 

samo rozstrzygnięcie i zachowanie tej zgodności na terenie działki 318/8 w studium funkcjonuje zapis, 

że teren ten przeznacza się w dużej mierze dla usług, w tym stacji paliw. W bardzo niewielkim 

fragmencie teren przeznaczony jest na funkcję mieszkaniowo-usługową. Ustalenia studium z 2017 

roku były podyktowane obowiązującymi planami i wtedy właśnie na tym obszarze obowiązywał plan, 

który przeznaczał teren dla usług, w tym stacji paliw. Na chwilę obecną nie została tam zrealizowana 

żadna stacja paliw, a teren jest w tej chwili potrzebny właścicielowi nieruchomości pod funkcję 

usługową, bo na tym obszarze już funkcjonuje funkcja usługowa – jest to restauracja z hotelem. Jest 

to umożliwienie przeprowadzenia zmiany przeznaczenia na tym terenie, aby nie była to stacja paliw, 

ale usługi różnej funkcji. Projekt planu zakłada właśnie takie założenia dla tego terenu i należało 

stwierdzić, że te założenia dla planu miejscowego są zgodne z ustaleniami studium.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisław Wasłowicz poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 80/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie  stwierdzenia, że 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla działki 318/8 w obrębie Ludwikowice 

Kłodzkie nie narusza ustaleń studium 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń 

Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka złożyła wniosek formalny o 10 

minut przerwy.  

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o 10 min przerwy.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń  

Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka o godz. 11.02 wznowiła obrady, a 

następnie złożyła kolejny wniosek formalny o  7 minut przerwy, podczas której odbędzie się 

posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego celem zaopiniowania projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o 7 min przerwy.  

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka wznowiła obrady o godz. 11.11 

Ad.III.8 Przedstawiciel biura urbanistycznego Edyta Jaworska powiedziała, że na wstępie należy 

wyjaśnić, że dokument, który dołączono do uchwały w sprawie planu miejscowego, a jego to raport 

z przeprowadzonych konsultacji społecznych pierwszym wykonanym raportem, w związku z 

nowelizacją ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. We wrześniu 2023 r. weszła 

nowelizacja i w tej chwili to,  co kiedyś stanowiło wyłożenie do publicznego wglądu zostało 

rozszerzone i stanowi to konsultacje społeczne. Mogą dotyczyć one różnych zagadnień i różnych 

etapów, a w przypadku omawianego projektu uchwały nie było zainteresowania konsultacjami, nie 

złożono żadnych uwag, co jest przedstawione w raporcie. Tak w tej chwili będzie wyglądało 

raportowanie uwag składanych przez społeczeństwo. Jeżeli chodzi o sam plan miejscowy – na terenie, 

na którym w tej chwili ma być dokonana zmiana przeznaczenia dotychczas obowiązywał plan, który 

przeznaczał ten obszar na usługi związane z miejscem dla obsługi podróżnych. W bardzo niewielkim 

fragmencie działki plan miejscowy przewiduje dotychczas tereny mieszkaniowe na terenach 

użytkowanych rolniczo, czyli to jest teren MR, to jest drugi plan, który obowiązuje na fragmencie. To 

przeznaczenie terenie nie jest adekwatne do zamierzeń inwestora, właściciela działki, dlatego też 

wystąpił o zmianę przeznaczenia działki. Teren na chwilę obecną stanowi wciąż usługi tylko, że to są 

usługi - jeżeli chodzi o standardy, które należy zachować dla środowiska – mniejszego kalibru, bo 

jednak stacja paliw może wprowadzać dużo konfliktu w terenie. Natomiast ten teren właściciel chce 

mieć usługowy, bo na tym obszarze znajduje się już usługa – restauracja z hotelem, także to będzie 

poniekąd kontynuacja, a na pewno nie będzie on przeznaczony na usługę typu stacja paliw. Ta zmiana 

przeznaczenia jest istotna z tego punktu widzenia, że nowe rozporządzenie, które w tej chwili 

obowiązuje jednak rozdziela te tereny, czyli są tereny czysto usługowe, a są tereny które służą 

obsłudze komunikacji. Właśnie dlatego, żeby ta sprawa została usankcjonowana ten teren jest czysto 

usługowy, przy czym na tym terenie usługi to nie będą usługi wszystkie, które są wrzucone do 

jednego worka w rozporządzeniu, ponieważ na pewno tutaj nie ma potrzeby, żeby dopuścić usługę 

kultu religijnego, nauki – to zostało wszystko wykluczone w szczegółowym przeznaczeniu terenu. W 

kontekście całej procedury nie było tutaj żadnych problemów, organy pozytywnie opiniowały, 
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uzgadniały, w związku z czym procedura, która rozpoczęła się w zeszłym roku dosyć gładko przeszła. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisław Wasłowicz poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 81/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie  uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 318/8 w obrębie Ludwikowice 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń 

Ad.III.9 Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa Dawid Fecko wyjaśnił, że 

w związku z tym, że gminie przysługuje prawo do stanowienia aktów prawa miejscowego 

obowiązujących na obszarze gminy w szczególności zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i 

urządzeń użyteczności publicznej, przyjęcie uchwały w sprawie Regulaminu korzystania z Hali 

Sportowej położonej przy ulicy Wiejskiej 1 w Ludwikowicach Kłodzkich jest uzasadnione.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisław Wasłowicz poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 82/XI/25 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 stycznia 2025 r. w sprawie  przyjęcia 

Regulaminu korzystania z Hali Sportowej położonej w Ludwikowicach Kłodzkich przy ulicy Wiejskiej 

1. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Marek Bidziński, Paweł Gargol, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak 

Agnieszka Ożóg, Tomasz Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Kamil Sawicki, Bartosz Słoninka, 

Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (1) 

Michał Groń 

Ad. IV Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała, że do biura Rady Gminy Nowa 

Ruda w okresie między sesjami wpłynęła interpelacja radnego Tomasza Pietrzyka w sprawie odbioru 

odpadów tekstylnych oraz odzieży na terenie Gminy Nowa Ruda od 2025 r., na którą odpowiedź już 

została udzielona i przekazana radnym do zapoznania się. Następnie wpłynęło zapytanie radnego 

Tomasza Pietrzyka w sprawie zaopatrzenia w wodę mieszkańców posesji nr 177a-177k w sołectwie 

Bożków i tu również została udzielona odpowiedź i przekazana do zapoznania się.  

Ad. V Radny Tomasz Pietrzyk powiedział, że chciałby poruszyć sprawę, która odnosi się do 

poprzedniego punktu, czyli interpelacji i zapytań, a mianowicie w odpowiedzi na ostatnie zapytanie 

dot. zaopatrzenia w wodę mieszkańców posesji 177a-177 k w sołectwie Bożków zawarto informację, 

że referat odpowiedzialny za sprawę nie otrzymał jeszcze odpowiedzi ZWIK-u w Nowej Rudzie, która 

mogłaby do końca wyjaśnić tę sprawę, uzyskania kompletniej informacji. Dlatego korzystając z 

obecności pracowników urzędu proszę, aby wysłać przypomnienie do ZWIK, ponieważ termin na 

odpowiedź został przekroczony względem Kodeksu postępowania administracyjnego, a to jest też 

odpowiedź, którą zobowiązałem się przekazać mieszkańcom. Natomiast druga kwestia to pytanie 

odnośnie kwestii popowodziowych – czy do Gminy Nowa Ruda na dzień dzisiejszy wpłynęła jakaś 

gwarancja finansowa ze strony rządowej na odbudowę infrastruktury uszkodzonej w trakcie powodzi 

we wrześniu 2024 r., czy są już jakieś zapewnienia ze strony rządowej. Jeśli tak to na jaką 

infrastrukturę, a jeśli nie to na jakim obecnie etapie znajdują się te kwestie?  

Zastępca Wójta Gminy Nowa Ruda Anna Zawiślak odpowiedziała, że jeżeli chodzi o temat powodzi 

i pomoc rządową to wszystko opierało się o kwestie zgłoszeń w ramach protokołów 

popowodziowych oraz uzupełniania aplikacji Odbudowa. Oczywiście te wszystkie obowiązki zostały 

spełnione, zostali Państwo poinformowani, jakie nieruchomości zostały zgłoszone, jakie drogi, mosty, 

cieki wodne. Do Gminy Nowa Ruda została skierowana wojewódzka komisja powodziowa, która 

oceniała straty, ale nie przekazano do gminy oficjalnego protokołu prac tejże komisji. Otrzymano 

wstępny protokół, który nie został jeszcze podpisany, ponieważ jego stan nie jest do końca 

zadowalający, czyli nieruchomości, które zostały w nim uwzględnione. Większość dróg, która została 

zgłoszona nie została w nim uwzględniona, z tego powodu ponownie została zgłoszona do Wojewody 
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Dolnośląskiego prośba o ponowną wizytę i ocenę strat powodziowych na terenie gminnych 

nieruchomości i ta wizyta jeszcze nie miała miejsca. Dodatkowo Wojewoda Dolnośląski poprosił o 

doprecyzowanie priorytetów na 2025 rok, jeżeli chodzi o usuwanie skutków powodzi i zostały one 

wskazane, jeżeli chodzi o odbudowę dróg i mostów to w tej kwestii również jeszcze nie ma 

odpowiedzi. Natomiast jeżeli chodzi o środki finansowe, to byli Państwo informowani o 

napływających środkach, wszystkie dotacje zostały rozliczone z końcem roku, bo tak też funkcjonuje 

forma dotacji. 

Radny Tomasz Pietrzyk ad vocem dodał, że wspomniano, że część tych dróg gminnych została 

nieuwzględniona w protokole, w związku z tym czy jest szansa na uzyskanie informacji pisemnej, 

jakie to były obiekty infrastruktury?  

Zastępca Wójta Gminy Nowa Ruda Anna Zawiślak powiedziała, że jeżeli chodzi o obiekty 

infrastruktury drogowej to nie została uwzględniona żadna droga.  

Radny Marcin Jaliński pozostając w temacie powodzi zapytał o osuwisko przy drodze gminnej przy 

ul. Nadrzecznej, przy wjeździe do Ludwikowic. Z obserwacji mieszkańców wynika, że osuwisko się 

powiększa i w związku z tym pojawia się pytanie czy jest jakaś informacja kiedy i czy w najbliższym 

czasie jakaś firma, bo jest wyłoniona, czy mają jakieś plany w najbliższym czasie wejść i chociaż to 

bardziej zabezpieczyć? Przy tych roztopach droga może się tam osunąć.  

Zastępca Wójta Anna Zawiślak wspomniała jeszcze raz, że cały czas prowadzona jest procedura i 

korespondencja z Wojewodą Dolnośląskim i Wodami Polskimi, jeżeli chodzi o odbudowę i tematy 

popowodziowe. Jeżeli tylko zostanie przekazane zapewnienie o finansowaniu to zostaną podjęte 

stosowne środki. 

Radny Marcin Jaliński zapytał czy to nie Wody Polskie będą naprawiały tę szkodę i czy jest 

przybliżony termin? 

Zastępca Wójta Anna Zawiślak powiedziała, że jeżeli chodzi o Wody Polskie to jest zapewnienie, że  

to będzie przez nich realizowane, ale nie ma przybliżonego terminu.  

Radna Joanna Sypień poinformowała, że w ostatnim czasie pojawia się problem przy budynku na 

ulicy Głównej 137 w Jugowie, jest to budynek mieszkalny naprzeciwko warsztatu Państwa 

Markiewicz. Czy jest już przybliżony termin na podłączenie tego budynku do kanalizacji? Tam 
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nieczystości wypływają bezpośrednio na ulicę i tworzą, w tych warunkach atmosferycznych, 

niebezpieczną nawierzchnię. Czy jest jakiś plan na pogłębienie tego rowu? Problem jest dosyć 

poważny. Następnie, czy odbiór sali wiejskiej Jugowianka już nastąpił i kiedy będzie możliwe 

odpłatne wynajęcie sali?  

Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa Dawid Fecko powiedział, że jeżeli 

chodzi o ww. budynek to jest on w zarządzie wspólny mieszkaniowej i tam czynności administracyjne, 

wszelkie prace budowlane zleca, prowadzi i nadzoruje zarządca, czyli NTBS w Jugowie. Trudno jest 

teraz powiedzieć dokładnie kiedy będzie podłączenie budynku do kanalizacji, ponieważ to również 

realizuje NTBS, ale zostanie przekazane zapytanie w tej sprawie.  

Zastępca Wójta Anna Zawiślak dodała, że odbiór sali wiejskiej Jugowianka już się odbył natomiast 

obiekt nie został jeszcze oddany do użytku, wynajmowanie na chwilę obecną nie jest możliwe, jeżeli 

to się zmieni – zostaną Państwo poinformowani.  

Radny Jacek Podgórski powiedział, że odbyło się zebranie sołectwie w miejscowości Bartnica i 

powrócił temat oświetlenia. Mieszkańcy wystąpili z petycją, którą chciałby złożyć na ręce Pani Wójt, 

co świadczy o tym, że mieszkańcy chcą, aby ono powstało, chcą aby pieniądze, które zostały 

przeznaczone na projekt, który został sporządzony w 2022 roku, żeby został w końcu zrealizowany i 

kiedy ewentualnie jest taka możliwość?  

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska zapytała czy radny zna całą historię tego 

przedsięwzięcia? 

Pan Jacek Podgórski odpowiedział, że tak jak już wcześniej było wspomniane, ktoś z mieszkańców 

był za, ktoś przeciw, ale mieszkańcy obecni na zebraniu sołeckim teraz sporządzili petycję, 19 

mieszkańców ją podpisało. W związku z tym to jest traktowane, jako ostatnie, wiążące stanowisko 

mieszkańców tej wsi i teraz jest prośba, aby gmina się do tego ustosunkowała.   

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska powiedziała, że to było zadanie finansowane z funduszu 

sołeckiego i planowane do wykonania także z tego funduszu i tam członkowie obecni za zebraniu 

wiejskim  mieli wątpliwości, co do tego w jakiej formie to oświetlenie wybudować – czy ma być 

gaszące się czy ciągle świecące i w tej kwestii powstał konflikt. Jeżeli teraz zebrała się jakaś liczba 

osób i podpisała się pod tą petycją to trzeba będzie się spotkać i porozmawiać, bo zapewne to jest 

jakaś inna grupa osób. Nie należy odnosić się do pewnej grupy mieszkańców, lecz należy spotkać się 
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ze wszystkimi i wypracować wspólne stanowisko w sprawie oświetlenia, bo były duże wątpliwości, 

co do tego czy je budować, więc w budżecie gminy na ten rok nie zostało to zaplanowane i środków 

na to póki co jeszcze nie ma, więc wójt nie może zadeklarować, że to oświetlenie zostanie wykonane, 

ale warto też spotkać się z mieszkańcami.  

Radny Jacek Podgórki poinformował, że gdyby były jakieś wątpliwości, co do tego czy budowa 

oświetlenia w tym miejscu jest zasadna to trzy lata temu nie powstał by projekt – to jest 

najistotniejsze i najbardziej wiążące. Skoro wtedy została podjęta decyzja, że chcą wykonać ten 

projekt, środki zostały zainwestowane to w tej chwili jedna, dwie czy trzy osoby, gdzie mieszkańców 

jest trochę więcej, nie powinny stanowić tego, że taka inwestycja nie będzie realizowana czy tak jak 

na tą chwilę została zablokowana.  

Pani Adrianna Mierzejewska zapytała czy to jest to oświetlenie z drogi powiatowej do góry – tam 

gdzie prawie nie ma zabudowy tylko kilka domów? Chciałabym zweryfikować czy pod petycją są 

podpisy osób mieszkających przy tej drodze.  

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poprosiła o przekazanie petycji do biura Rady Gminy 

Nowa Ruda w celu procedowania jej przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Jacek Podgórski zwrócił się także o informację dotyczącą usunięcia garażu, który stanowi 

własność sołectwa Bartnica, w którym przechowuje sprzęt, który użytkuje np. do koszenia, 

utrzymywania zieleni. Jakie jest uzasadnienie wspólnoty mieszkaniowej decyzji usunięcia tego 

garażu, ponieważ on funkcjonował przez kilka lat, wcześniej została wydana zgoda na jego 

postawienie zamiast drewnianej szopy, która wcześniej tam istniała. Teraz ma zostać zlikwidowany, 

przeniesiony w inne miejsce – kto to ma zrobić i za jakie pieniądze?  

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska powiedziała, że ten garaż może tam pozostać, ale tam jest 

wspólnota, która podjęta taką decyzję i nie ma możliwości dyskusji ze wspólnotą. 

Pan Jacek Podgórki zapytał czy wspólnota uzasadniła swoją decyzję?  

Kierownik Referatu Administracji Mieszkaniowej i Budownictwa Dawid Fecko odpowiedział, że 

wspólnota nie musi uzasadniać swojej decyzji, ponieważ wspólnota większością głosów podejmuje 

decyzje i w tej sprawie właśnie została podjęta uchwała, na mocy której lokalizacja tego garażu z 

działki stanowiącej własność wspólnoty mieszkaniowej  musi zostać zmieniona. Wspólnota 
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pierwotnie wyraziła zgodę nieformalnie, bo nie była podjęta uchwała w tej sprawie  

Pan Jacek Podgórski zapytał kto ma teraz ponieść koszty przeniesienia tego garażu i w które miejsce 

ewentualnie?  

Pani Adrianna Mierzejewska zaproponowała, aby radny udał się do tego budynku, spotkał się z 

mieszkańcami i spróbował z nimi porozmawiać i wtedy dużo rzeczy się wyjaśni. Jeżeli uda się 

namówić mieszkańców wspólnoty do tego, aby pozostawili ten garaż i żeby nie kazali go przenosić i 

rozbierać Wójt Gminy będzie wdzięczna.  

Pan Jacek Podgórski powiedział, że skorzysta z rady i postara się to zrobić.  

Radny Tomasz Pietrzyk zapytał czy jest szansa, żeby w najbliższych dniach ogłosić konkurs na 

realizację zadania publicznego, chodzi o prowadzenie świetlicy dla dzieci w Bożkowie. 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska zapytała czy wnioskuje Pan, jako radny, żeby ogłosić konkurs? 

Radny Tomasz Pietrzyk odpowiedział, że zadał takie pytanie, ponieważ dostał informację od pani 

prezes, że jest szansa na ogłoszenie takiego konkursu, ponieważ w tym roku, do tej pory jeszcze nie 

został ogłoszony natomiast ona co roku była prowadzona, stąd też pojawia się to pytanie. Pani prezes 

mówiła, że były już prowadzone rozmowy na ten temat i jest szansa na ten konkurs, żeby dzieci, które 

uczęszczają na zajęcia do świetlicy miały warunki zapewnione, aby był wychowawca, żeby wszystko 

odbyło się tak, jak do tej pory rokrocznie.  

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska poinformowała, że aby ogłosić konkurs to musi być złożony 

wniosek, ten temat jest już omówiony z panią prezes.  

Radna Joanna Sypień zapytała co stoi na przeszkodzie, aby udostępnić mieszkańcom salę wiejską 

Jugowianka skoro tam prace już się odbyły?  

Zastępca Wójta Anna Zawiślak odpowiedziała, że nie ma żadnych przeszkód, dokonano odbioru 

technicznego, natomiast w zakresie wykonawcy była również dostawa sprzętu, talerzy, widelczyków 

i innych mniejszych elementów, które należy rozpakować, zliczyć, spisać protokół. To jest kwestia 

paru dni natomiast to jest coś, co trzeba zrobić zanim sala zostanie oddana do użytku, bo spis 

inwentarza musi być wykonany. Niektóre szklane rzeczy przyjechały uszkodzone, teraz są tylko 

kwestię dopięcia wszystkiego na ostatni guzik. 
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Radny Jacek Podgórki chciałby jeszcze wrócić do tematu oświetlenia, chodzi o drogę wojewódzka 

381, tam są luki w oświetleniu – jest to droga wojewódzka, jest ciemno, teraz jeszcze nawiązując do 

ostatnich artykułów w gazecie są wilki, więc jak po tej drodze normalnie chodzić? Czy gmina ma 

zamiar uzupełnić to oświetlenie, które zostało przez wójta poprzedniej kadencji ograniczone, co do 

zasięgu i ilości oświetlenia.  

Wójt Adrianna Mierzejewska stwierdziła, że jeżeli tylko radni wyrażą zgodę na dofinansowanie 

budowy oświetlenia to zostanie ono wybudowane i jest to ujęte w planach.  

Pan Jacek Podgórski zapytał kiedy? 

Wójt Adrianna Mierzejewska poinformowała, że do końca swojej kadencji zrealizuje to zadanie. Póki 

nie ma projektu lub dofinansowania na to zadanie nie należy deklarować konkretnego terminu. 

Obecnie jest problem z ciekawymi naborami, jak miało to miejsce wcześniej.  

Pan Jacek Podgórki zapytał czy podczas budowy oświetlenia nastąpi modernizacja istniejących, 

których stan techniczny stwarza zagrożenie dla ludzi?  

Zastępca Wójta Anna Zawiślak odpowiedziała, że dokumentacja techniczna, jeżeli chodzi o drogę 

wojewódzką wzdłuż Świerk jeszcze nie istnieje, więc najpierw należałoby przystąpić do jej stworzenia, 

bo jakiekolwiek możliwości dofinansowania takich inwestycji często są uwarunkowane posiadaniem 

dokumentacji technicznej. 

Pan Jacek Podgórki powiedział, że nie zgadza się w tej kwestii , gdyż to nie jest budowa oświetlenia, 

lecz tam są pozostałości latarń. 

Pani Anna Zawiślak odpowiedziała, że o tym też była mowa, ale radny podkreśla, że jest potrzeba 

wymiany, więc trzeba byłoby sporządzić dokument, z którego będzie wynikało gdzie wymienić, gdzie 

uzupełnić, a gdzie rozbudować, co jest do wspólnego ustalenia.  

Więcej wolnych wniosków i spraw różnych nie było.  

Ad. VI  Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poprosiła radnych o zarezerwowanie sobie w 

ostatniego tygodnia lutego - czwartku na kolejną sesję Rady Gminy Nowa Ruda. Jednocześnie 

poprosiła przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy Nowa Ruda o dostarczenie protokołów z 

posiedzeń komisji.   
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Ad. VII Wobec braku dalszych głosów w dyskusji i wyczerpaniu porządku sesji, o godz. 11:41  

Przewodnicząca Rady podziękowała za obrady i zamknęła XI sesję Rady Gminy Nowa Ruda.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Kornelia Łaptuch 

 

 

/Na oryginale podpisano: Przewodnicząca Rady Bożena Sołek- Muzyka/ 

 

 


